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تاج: باید در دور برگشت مسابقات مقدماتی جام جهانی با قدرت ظاهر شویم

مخالفت فدراسیون فوتبال با استعفای سرمربی تیم ملی
سرویس ورزشی-

اســتعفای کی روش مخالفت  با  فوتبال  فدراسیون 
کرد و از این مربی خواســت همچنان به فعالیت خود در 

ملی ادامه دهد. تیم 
نشســت اضطراری هیات رئیسه فدراســیون فوتبال برای 
بررسی استعفای کارلوس کی روش عصر روز گذشته در شرایطی 
برگزار شد که پیش از آغاز جلسه خبرهایی در خصوص مخالفت 

 هیئت رئیسه فدراسیون با رفتن کی روش مخابره شد.
عابدینی رئیــس کمیته اقتصادی و بازاریابی فدراســیون 
فوتبال با اعلام این خبر عنوان داشــت: من در تیم ملی سمت 
ندارم اما از اخبار آن مطلع هســتم و می دانم که تاج و مجموعه 
فدراسیون مخالف اســتعفا و جدایی کی روش هستند. می دانم 
که تاج در جلســه چهار ســاعته امروز خود ایــن موضوع را به 
صورت موشــکافانه بررسی می کند و به شخصه من هم مخالف 
استعفای کی روش هستم. باید میان کی روش و مربیان باشگاهی 

بخصوص برانکو ایوانکوویچ تعامل به وجود بیاید. 
وی در ادامه بیان کرد: اراده فدراسیون فوتبال بر این است 
که اختلافات را حل کند. از کی روش دعوت می کنیم تا اراده او 
را بدانیم. هنوز نمی دانیم خواسته کی روش چیست چرا که من 

کی روش نیستم که بخواهم از طرف او صحبت کنم. 
مخالفت با استعفا بدون رای منفی

با این حال بســیاری از خبرنگاران منتظر برگزاری نشست 
خبری مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال شــدند تا آخرین 
وضعیت کی روش را از زبان وی جویا شــوند. تاج هم از ساعت 
19:15 دیــروز رو در روی خبرنگاران قرار گرفت و به تشــریح 
آخرین شــرایط تیم ملی پرداخت. تاج گفت: برنامه با توجه به 
لیگ قهرمانان آســیا و لیگ ارائه شد و توسط یک باشگاه مهم 
مورد انتقاد قرار گرفت. این اتفاقات رخ داد و کارلوس کی روش 
هم استعفا کرد. حرف کی روش این بود که من 5، 6 سال تلاش 

کردم تا تیم ملی اول آسیا باشد. شما می دانید کشورهایی مانند 
قطــر، کره جنوبی، ژاپن و ازبکســتان از نظر بودجــه با ما برابر 
نیســتند. تیم ملی ما بهترین آســیا بوده و تلاش زیادی کرده 
اســت. تک تک بازیکنان ما وقتی تیم می شــوند، نتایج خوبی 
می گیرند. در فوتبال جوانگرایی شــده که این اتفاق خوبی بوده 
است. نظم و انضباط و همدلی اعضای تیم با کی روش باعث شد 
هیئت رئیســه ما بدون رأی منفی و با اتفاق آرا نظر با استعفای 
ســرمربی تیم ملی مخالفت کند. زمان حساس و کمی داریم و 
باید تلاش کرده این اجماع را حفظ کرده و با همین تلاش وارد 

دور برگشت مقدماتی جام جهانی شویم. 
رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص اینکه با وزیر ورزش 

جلســه داشته و نظر وزیر در این خصوص چیست و آیا با این 
استعفا قرار اســت امتیازی به کی روش داده شود، گفت: اول 
اینکه جلســه ای با وزیر نداشــتم. نظر او این است که ما باید 
در میادیــن بین المللی موفق عمل کنیم و همه اهالی فوتبال 
باید به یک ســو نــگاه کنند. نظر وزیر این اســت با همدلی، 
رفاقت و برنامه ریزی مهم گام رو به جلو داشــته باشیم. ایشان 
هم نظرشــان این اســت میادین بین المللی مهم باید اولویت 

ما باشد. فوتبال 
تاج اظهار داشت: فدراسیون باید بابت کارهای ارزنده ای که 
در تیم ملی شــده از کی روش تقدیر کند. ما بیش از چهار سال 
است که در اول آسیا و در قله قرار داریم. بسیاری از تیم های ما 

مشحون: شاهین طبع خودش 
دستیارانش را انتخاب مي كند

 فدراسیون بسكتبال انتخاب دستیاران سرمربي تیم ملي را به عهده 
خود مهران شاهین طبع سپرد.

در جلسه کمیته فني فدراسیون بسکتبال قرار بر این شد که مهران شاهین طبع 
تا بعد از رقابت هاي غرب  آسیا سرمربي تیم ملي ایران باشد. محمود مشحون درباره 
این جلســه گفت: در این جلسه همه دوســتان اتفاق نظر داشتند که اکنون هیچ 
کس به اندازه آقاي شاهین طبع شایستگي هدایت تیم ملي را ندارد. به هر حال او 
در این مدت با دو سرمربي خارجي قبلي تیم کار کرده و اشراف کامل بر تیم ملي 
دارد. او در پاسخ به این سؤال که دستیاران سرمربي تیم ملي چه کساني خواهند 
شد؟ بیان کرد: این کار را بر عهده خود آقاي شاهین طبع گذاشته ایم. یک سرمربي 
خودش بهتر از هرکس مي داند با چه افرادي کار کند. به همین دلیل هم او نفرات 
کناري اش را انتخاب خواهد کرد. مشحون درباره گزینه  خارجي نیز بیان کرد: من 
قبلا هم گفته بودم که مربي ایراني مد نظر من براي تیم ملي بســکتبال است اما 
چون در فدراســیون خرد جمعي حاکم اســت قرار بر این شد که گزینه خارجي 
هدایت تیم ملي ایران را برعهده بگیرد. بر همین اســاس قرار شــد همکاران من 
رزومه مربیان خارجي را جمع آوري کنند و در جلسه بعدي نفرات را بررسي کنیم. 
او در پاســخ به این سؤال که آیا انتخاب ســرمربي خارجي به سال جدید موکول 
مي شــود؟ بیان کرد: قطعا همین طور است چرا که اکنون به حضور مربي خارجي 
نیازي نداریم. هدفمان این اســت یک ماه قبل از پایان لیگ ســرمربي خارجي را 
تعیین کنیم تا به ایران بیاید، لیگ را ببیند و نفراتش را انتخاب کند و استارت بزند.

رقابت نایب قهرمان سابق جهان 
با ۲۵ شطرنج باز در ایران

نایجل شورت در سفرش به ایران در حاشیه افتتاحیه جام بین المللی 
خزر یک رقابت سیمولتانه برگزار می کند.

نایجل شورت نایب قهرمان سابق شطرنج جهان بهمن ماه به ایران سفر می کند. 
وی برای حضور در افتتاحیه جام خزر و برگزاری سیمولتانه به ایران می آید. مسابقه 
سیمولتانه نایجل شورت با ۲5 بازیکن برگزار خواهد شد. شورت تابستان امسال نیز 
برای شــرکت در رقابت جام ســتارگان به بندر انزلی سفر کرد که البته حضور او با 
حواشــی همراه بود. چهاردهمین دوره رقابت های بین المللی جام خزر بهمن ماه به 
میزبانی اســتان گیلان برگزار می شود که تاکنون در این رقابت ها ۷5۸ شطرنج باز 
اعلام حضور کرده اند. ســال گذشته نیز در افتتاحیه جام خزر کارپف قهرمان سابق 

جهان حضور داشت.

هم وضعیت خوبی داشتند. بعضی از انتقادات بوده، شبکه های 
تلویزیونی دو ســه روز هر انتقادی کردند و هر کســی دوست 
داشت همه چیز گفت، باید پاســخگویی می شد که نشد. باید 
از کی روش حمایت قاطع می شــد که شد. باید به نحو احسن 
از باشــگاه ها هم حمایت کنیم تا در آسیا موفق شوند و از تیم 
ملی هم باید حمایت شوند. از پرسپولیس، ذوب آهن، استقلال 
خوزســتان و استقلال هم تحت نظر فدراسیون فوتبال حمایت 

می کنیم. 
تاج در پاسخ به این سوال که فکر می کند موضع کی روش 
در خصوص بعد از اســتعفایش چه باشــد عنوان کرد: این که 
این اختلاف نظرها در این مقطع شده است، خوب است. از این 
جهت خیلی بهتر اســت که این موضوع الان مطرح شده تا این 
که در اواخر ســال شاهد آن باشــیم. چرا که در آن زمان هیچ 
مجالی برای رسیدگی به این مسائل نداریم. فدراسیون صبر کرد 
تا حرف ها شــنیده شــود و به موقع قضیه را ختم به خیر کند. 
اگر قرار بود در اســفند ماه کسی حرفی بزند و اعتراضی کند ما 
برای رسیدگی به آن به مشکل می خوردیم از آن جهت که هم 
بازی های آسیایی باشگاه ها در پیش بود و هم این که تیم ملی 
می بایســت در رقابت های مقدماتی جام جهانی به میدان برود. 
آن موقع بحث کشور مطرح بود. این حرف ها را الان می پذیریم 

و برای آن چاره اندیشی می کنیم.
رئیس فدراســیون فوتبال گفت: برخی حرف های عجیب 
غریب هم مطرح شــد و برخی اعلام کردند که چرا فدراسیون 
ســکوت کرده و پاســخی نمی دهد. ما نمی توانیم در مقابل هر 
چیزی همان موقع پاسخی ارائه دهیم. ما به شیوه خودمان عمل 
می کنیم. یک بار دیگر خدمت عزیزان می گویم اگر کسی برنامه 
بهتری برای ادامه مسابقات دارد اعلام کند، یک عده می گویند 
برنامــه ایــراد دارد و در مورد آن کارشناســی می کنند؛ حتی 

کارشناس هواشناسی هم در مورد فوتبال اظهار نظر می کند.

معاون پارلمانی وزارت ورزش از مصوبه جدید و افزایش بودجه در سال آینده خبر داد.
امیررضا خادم معاون پارلمانی وزارت ورزش گفت: در ادامه بررســی برنامه ششــم توســعه توانستیم با حمایت دولت و 
نمایندگان مصوبه جدیدی را در صحن علنی داشــته باشــیم که بر این اساس نزدیک به 1300 میلیارد تومان از درآمدهای 

حاصله از ارزش افزوده به سرجمع اعتبارات ورزشی کشور افزوده می شود.
معاون حقوقی، امور مجلس و هماهنگی امور استان های وزارت ورزش و جوانان افزود: با این مصوبه در کنار درصد قابل 
توجه که از فروش ســیگار نصیب ما خواهد شــد از سال آینده بودجه کشور چند برابر افزایش می یابد. به طور کلی در طول 
بررســی قانون برنامه ششــم خوشبختانه مصوبات بسیار خوبی داشــتیم و قطعا مواردی که گفته شد در کنار مصوبه بسیار 
امیدوار کننده ای که بر اســاس آن صدا و ســیما مکلف به تقســیم درآمد های حاصل از تبلیغات قبل، حین و پس از پخش 

رویدادهای ورزشی گردید زمینه افزایش بسیار خوبی در منابع مالی ورزش خواهد شد.
خادم ادامه داد: همچنین در ماده 111 این قانون آورده شــده اســت که وزارت جهاد کشاورزی موظف است به منظور 
توســعه اماکن و فضاهای ورزشی اراضی ملی غیر کشــاورزی خارج از حریم شهرها و محدوده ها به استثنای اراضی واقع در 
مناطق 4گانه محیط زیســت که مورد نیاز بخش غیردولتی اســت با تایید وزارت ورزش و جوانان به قیمت ارزش معاملاتی 
اعلام شــده توســط وزارت اقتصاد با رعایت تشریفات قانونی به بخش غیردولتی با اولویت تعاونی های ایثارگران واگذار نماید. 

همچنین تغییر کاربری این اراضی ممنوع است و منابع حاصل از اجرای این حکم به خزانه واریز می شود.

معاون پارلمانی وزارت ورزش و جوانان خبر داد
۱۳۰۰ میلیارد به اعتبارات ورزشی اضافه شد 

دورخیز مدعیان برای راهیابی به رقابت های جهانی والیبال 
مردان  قهرمانی  والیبال  مسابقات  دوره  نوزدهمین 
جهان ۱۹ شهریور تا ۸ مهرماه ۱۳۹۷ با حضور ۲۴ تیم 
به میزبانی دو کشور ایتالیا و بلغارستان برگزار می شود.

در نوزدهمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی مردان جهان 
۲4 تیم شــرکت خواهند کرد و برای نخستین بار این رقابت ها 
به میزبانی دو کشور )ایتالیا و بلغارستان( برگزار خواهد شد.بر 
این اســاس سهمیه مناطق مختلف جهان برای این رقابتها به 
این شرح است: * آمریکای شمالی: پنج تیم * آسیا: چهار تیم 
* آفریقا: سه تیم * آمریکای جنوبی: دو تیم * اروپا: 10 تیم

تاکنون حضور چهار تیم در این رقابت ها قطعی شده است؛ 
لهســتان به عنوان قهرمانی ســال ۲014، ایتالیا و بلغارستان 
میزبان سال ۲01۸ از منطقه اروپا و تیم ملی والیبال برزیل به 

عنوان قهرمان سال ۲015 آمریکای جنوبی.
قاره آســیا چهار سهمیه در مســابقات والیبال قهرمانی 
جهان دارد و ۲3 کشور برای حضور در مسابقات انتخابی اعلام 
آمادگی کردند که 9 تیم از آســیای میانه، 4 تیم از اقیانوسیه، 
5 تیم از شــرق آســیا، دو تیم از غرب آسیا و 3 تیم از جنوب 

شرقی آسیا هستند.
مســابقات انتخابی قاره آسیا در دو مرحله برگزار می شود 
که در مرحله نخست رقابت ها در پنج منطقه پیگیری می شود. 
تیم های قهرمان به همراه تیم های ایران، اســترالیا، ژاپن، کره 
 جنوبــی و چین که از برترین تیم های آســیا هســتند بدون 

مسابقات مقدماتی در این رقابت ها شرکت می کنند.

تاکنون تایلند، نیوزلند و چین تایپه به ترتیب با کســب 
مقام قهرمانی در مناطق جنوب شــرقی، اقیانوســیه و شرق 
آسیا صعودشــان به مرحله نهایی قاره آسیا قطعی شده است 
و رقابت دو منطقه دیگر هنوز برگزار نشــده اســت.در منطقه 
آسیای مرکزی تیم های هند، پاکستان و قزاقستان به میزبانی 
قرقیزســتان به مصاف یکدیگر می روند تا قهرمان این منطقه 
نیــز مجوز مرحله نهایی دریافت کند. این منطقه آســیا تنها 
منطقه ای است که مسابقات انتخابی اش در سه مرحله برگزار 
شد. در منطقه غرب آسیا نیز دو تیم قطر و امارات برای سهمیه 
این منطقه در مرحله نهایی با هم مسابقه خواهند داد که هنوز 

زمان این دیدار مشخص نشده است.
مرحله دوم یا نهایی مســابقات والیبال انتخابی جهان در 
قاره آسیا با حضور 10 تیم در دو گروه برگزار می شود که یک 
گروه 5 تیمی به میزبانی ایران )گروه A( و 5 تیم دیگر هم به 
میزبانی استرالیا )گروه B ( که دو تیم برتر در رنکینگ جهانی 

سال گذشته هستند، با هم رقابت می کنند.
 B تیم ژاپن )تیم دوم رنکینگ جهان در آســیا( در گروه
به میزبانی استرالیا و تیم چین )به عنوان سوم رنکینگ جهان 
در آسیا( در گروه A به میزبانی ایران قرار دارند. دیگر کشورها 
به همین ترتیب بر اســاس رتبه و به صورت یکی در میان در 
دو گروه قرار می گیرند. زمان قطعی مسابقات مرحله دوم قاره 
آسیا هنوز مشخص نشده، اما این مسابقات باید تا ۲3 مهرماه 

سال 96 به پایان رسیده باشد.

* سیدمحمد پولادگر رئیس  فدراســیون تكواندو طی حكمی پیام خانلرخانی مربی جوان و باتجربه کشورمان 
را به عنوان ســرمربی تیم ملی پاراتكواندو منصوب کرد. پاراتكواندو برای نخستین بار در بازی های پارالمپیک 
۲0۲0 توکیو به طور رســمی وارد فهرست رشته های پارالمپیكی خواهد شد و بخشی از مدال های این بازی ها را 
به خود اختصاص خواهد داد. اعضای تیم پاراتكواندوی کشــورمان نیز برای کسب سهمیه در بازی های فوق و 
ارتقای رنكینگ خود نیازمند شــرکت در مسابقات مختلف بین المللی می باشند. حسین مدانلو که پیش از این 

سرمربیگری تیم  ملی پاراتكواندو را برعهده داشت به عنوان مدیر فنی این تیم معرفی شد.
* خسرو قمری پس از انتخاب مجدد به عنوان رئیس  فدراسیون دوچرخه سواری، اولین انتصاب خود را انجام داد. او حمید عطا 
اللهی را به عنوان سرپرست دبیری فدراسیون به وزارت ورزش معرفی کرد. در چهار سال قبل اصغر خالقی دبیر فدراسیون بود.
* امیرحســین ابراهیمی دبیر انجمن تنیس با ویلچر از اعزام تیم سه نفره تنیس با ویلچر به مسابقات مقدماتی 
جهانی سریلانكا در اسفند ماه خبر داد و گفت : امیدوارم با حضور موفق در این رقابت ها، بتوانیم سهمیه ورودی 
مســابقات جهانی تنیس با ویلچر را کسب کنیم. ابراهیمی در مورد نفرات اعزامی به مسابقات مقدماتی جهانی 
ســریلانكا گفت : چون تا ۲۴ دی  ماه برای معرفی نفرات نهایی زمان داریم، در نتیجه  از بین حســین ممی پور، 
محمدرضا یعقوبی، مهدی طیبی، مهدی جباری، محســن جلالی و مهدی عموزاده سعی خواهیم کرد سه نفر از 

بهترین تنیسورها را انتخاب و راهی رقابت می کنیم.
* اســتان اردبیل درخواست میزبانی جام جهانی کشــتی فرنگی را به فدراسیون کشتی داد.، رقابت های جام جهانی کشتی 
فرنگی در سال ۲01۷ روزهای ۲6 و ۲۷ اسفند ماه به میزبانی ایران برگزار می شود. اداره ورزش و جوانان استان اردبیل، با ارائه 

نامه ای رسمی، درخواست میزبانی این مسابقات به میزبانی شهرستان اردبیل، را به فدراسیون کشتی داد.

خواندنی از ورزش ایران

وزیر ورزش و جوانان از رئیس  فدراسیون دوومیدانی خواست تا برنامه ای بلندمدت برای دانش افزایی مربیان 
ایرانی داشته باشد.

مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان در نشست شورای معاونان درباره فعالیت های فدراسیون دوو میدانی گفت: همزمان 
با خیز وزارتخانه برای توسعه مدال آوری در رشته های پایه و پرمدال، نگاه اعتباری وزارت ورزش هم به این فدراسیون ها تغییر 
می کندوی افزود: فدراسیون دوومیدانی باید برای این راهبرد ما، برنامه عملیاتی بیاورد و قطعا وزارتخانه بعد از بررسی های فنی 
و لازم حمایت بیشتری از این رشته پرمدال خواهد کرد. سلطانی فر از کیهانی رئیس  فدراسیون دو و میدانی خواست برنامه ای 
بلندمدت برای دانش افزایی مربیان ایرانی با به کارگیری مربیان با کیفیت و سرشناس بین المللی داشته باشد. سلطانی فر تاکید 
کرد: در بازی های آسیایی جاکارتا از دوو میدانی ایران توقع مدال آوری در سطح خوبی داریم. در نشست شورای معاونان وزارت 

ورزش و جوانان مجید کیهانی گزارشی از فعالیت ها و برنامه های فدراسیون دوو میدانی ارائه کرد.

وزیر ورزش: از دوومیدانی در بازی های آسیایی توقع مدال آوری داریم
تیم   ملی جودوی ایران که خود را برای رقابت های گرند اسلم پرتغال آماده می کند به مدت دو هفته در اردوی 
ازبكســتان حضور داشته و سپس راهی کشور مجارستان می شود تا به مدت ۲0 روز در این کشور کمپ تمرینی 

داشته باشد.
تیم   ملی جودوی ایران که خود را برای رقابت های گرند اسلم پرتغال آماده می کند به مدت دو هفته در اردوی ازبکستان 
حضور داشته و سپس راهی کشور مجارستان می شود تا به مدت ۲0 روز در این کشور کمپ تمرینی داشته باشد. در حالی که 
فدراسیون جودو در حال  رایزنی برای جهت جذب یک مربی خارجی برای تیم   ملی است سهیل جمال آبادی، کیوان مهدی زاده، 
علی محمدی بریمانلو، محمد رشــنونژاد، محمدرضا صدیقی، مهدی برغمدی، قاســم نــوری زاده، آرمین بندار، آرش آقایی، 
سیدمهرداد زمانی، رضا پارسا پور، ایمان نیک اقبال، شایان خیراندیش، علی پرهیزگار، شایان نصیرپور، عادل ناصرآبادی، احمد 
ناقدی حسین زاده، نفراتی هستند که تمرینات خود را زیر نظر احمد کاظمی و امیر قاسمی نژاد در تاشکند پیگیری می کنند.

ملی پوشان جودو درکمپ تمرینی تاشکند

نایب رئیس فدراسیون کشتی گفت: درِ خانه کشتی به روی سوریان و نوروزی باز است و هر زمان بخواهند به اردو می آیند. 
گزیده ای از تازه ترین صحبت های حمید بنی تمیم در ادامه می آید:

* مشــهد میزبان جام تختی شــد. همچنین جام جهانی کشــتی آزاد و فرنگی، متقاضیان زیادی برای میزبانی دارد اما فعلًا 
اعلام نمی کنیم. 

* تیم ملی کشــتی فرنگی در مســابقات جهانی نتایج خوبی کسب نکرد و عملکرد کشــتی گیران دور از انتظار بود اما نباید 
ســرمربی را مقصر اصلی قلمداد کرد. به امید خدا و با برنامه ریزی انجام شــده توسط کادر فنی و با ورود اعضای شورای فنی، 

امیدواریم در جام جهانی موفق باشیم. 
* درِ خانه کشتی به روی سوریان و نوروزی باز است و هر زمان بخواهند به اردو می آیند. به صورت تلفنی با سوریان صحبت 
کردم و فهمیدم که او زمان می خواهد. طبیعی اســت که باید اســتراحت کند. کادر فنی و فدراسیون از بازگشت او استقبال 

می کنند. 
* می خواهیم برای میزبانی مسابقات جهانی ۲019 اقدام کنیم تا یک رویداد بزرگ را در کشورمان داشته باشیم.

نایب رئیس فدراسیون اعلام کرد
درِ خانه کشتی به روی سوریان و نوروزی باز است 

روبن: شاید هم به لیگ چین رفتم
ســتاره هلندی بایرن مونیخ تاکید کرد احتمال حضــور او در لیگ چین وجود 
دارد و هنوز تصمیم نهایی خود را برای ماندن و یا جدایی از باواریایی ها نگرفته است. 
قرارداد آرین روبن با بایرن مونیخ با پایان فصل جاری تمام خواهد شد. با وجود این که 
تنها 6 ماه تا پایان قرارداد این بازیکن هلندی باقی مانده است ولی هنوز معلوم نیست 
این بازیکن سرشــناس در بایرن باقی خواهد مانــد یا این تیم را ترک می کند. روبن 
درباره آینده خود گفت : تمدید کردن قراردادم مشکل کنونی من نیست و دلیلی ندارد 
کــه به آن فکر کنم. نهایت تلاش خود را به کار می گیرم تا در ادامه فصل بدرخشــم 
و بهتریــن بازی ها را برای بایرن به نمایش بگذارم. می خواهم  بار دیگر قهرمانی را با 
بایرن در بوندســلیگا و لیگ قهرمانان به دســت آورم. او ادامه  داد: از حضور در بایرن 
بســیار خوشحال هستم. باید بگویم دوست دارم قراردادم را تمدید کنم اما اگر سران 
بایرن تمایلی برای تمدید قراردادم نداشته باشند، دنیا به پایان نمی رسد. هر باشگاهی 
این اختیار را دارد که تصمیمی را که دوست دارد بگیرد. یک بازیکن نیز اختیار دارد 
که به تیمی که دوست دارد برود.روبن درباره لیگ چین  اضافه کرد: نمی توانم  بگویم 
دوست دارم در چین و یا آمریکا به میدان بروم اما این طبیعی است که احتمال بازی 
کردن در این دو لیگ وجود داشــته باشد. درست است که من بازیکن بایرن مونیخ 
هستم ولی همواره با همسرم درباره آینده فوتبالی ام صحبت می کنم. در زندگی برنامه 
و هدف دارم. خانواده برایم مهم تر از هر چیزی است. چه بسا در لیگ چین و یا آمریکا 

بازی کنم و چه بسا در بایرن هم بمانم. هنوز تصمیم نهایی را نگرفتم.
ابراهیموویچ: بیشتر شبیه حیوان ها هستم

 تا انسان !
مهاجم سوئدی تیم فوتبال منچستریونایتد می گوید قدرت بدنی اش از انسان های 

عادی فراتر و در حد حیوانات است.
 اوضاع زلاتان ابراهیموویچ این روزها بر وفق مراد است. او از روزی که پایش را در 
فوتبال جزیره گذاشته، روند گلزنی  را آغاز کرده و تا الان هم کارآمدترین بازیکن تیم 
تحت هدایت ژوزه مورینیو بوده است، چیزی که باعث شد عنوان بهترین بازیکن ماه 
دسامبر لیگ برتر را از آن خودش کند. ایبرا در گفت  و گو با سایت باشگاه من یونایتد، 
مورینیو و نیز قدرت بدنی بالایش به عنوان رموز موفقیتش در این فصل یاد می کند.
وی گفت: احساس خوبی دارم و روی فرم هستم. سرمربی مان از همان روز اول برنامه 
خوبی برای آماده سازی من داشت، برنامه ای که با قابلیت های فیزیکی من همخوانی 
دارد و اجازه می دهد که در تمام مســابقات به میدان برود. او به این دلیل شایســته 
تحسین است. این برنامه ترکیبی از تمرین، ریکاوری و بازی است. به همین دلیل من 
موفق بوده ام. ایبرای 35 ســاله ادامه داد: اگر شما بدنی مانند بدن من داشته باشید 
... بدنی که شــبیه بدن یک انسان عادی نیست و شبیه بدن یک حیوان است ... من 
همیشــه این گونه بوده ام. همیشــه آماده بوده ام. خودم را شبیه یک حیوان می بینم. 
زمانی که به لیگ برتر آمدم، مثل همیشه همه فکر می کردند که ممکن نیست در این 
لیگ موفق باشــم. من از وضعیتم راضی ام و احساس خوبی دارم. نمی دانم چند سال 

دیگر از دوران بازیگری ام مانده است اما هنوز دارم از بازی هایم لذت می برم.
گواردیولا كدام بازیکنان را نمی خواهد؟

شــبکه اسکای اسپورت فهرســت بازیکنانی که در زمستان و پایان فصل از این 
تیــم جدا می شــوند را فاش کرد. به نظر می رســد فصل اول حضــور گواردیولا در 
منچسترســیتی آن طور که این مربی انتظار داشته است، پیش نخواهد رفت. یکی از 
این دلایل، ابزاری اســت که این مربی در ســیتی در اختیار دارد که نسبت به بایرن 
مونیخ و بارسلونا شرایط ضعیف تری دارد.شبکه اسکای فاش کرد خروج چند بازیکن 
از جمع بازیکنان منچسترسیتی قطعی شده است. این بازیکنان جایی در برنامه های 
پپ گواردیولا ندارند و در زمســتان و یا پایان فصــل، این تیم را ترک خواهند کرد. 
بازیکنانی چون یحیی توره، خسوس ناواس، باکاری سانیا، گائل کلیشی و پابلو سابالتا، 
بازیکنانی هســتند که انتظار می رود منچسترســیتی را ترک کنند و به تیم دیگری 
بروند. گواردیولا زمانی هم که در بارســلونا و بایرن مونیخ حضور داشت، بعد از فصل 
نخســت، بازیکنان زیادی را در فهرســت فروش قــرار دارد و به اصطلاح خانه تکانی 
اساسی در تیم هایش داشــت. اکنون انتظار می رود این سیاست در سال دوم حضور 

گواردیولا در منچسترسیتی نیز تکرار شود.
فیگو: كریستیانو رونالدو  یک تاریخ ساز است

کاپیتان پیشــین تیم ملی فوتبال پرتغال به ستایش از هموطنش پرداخت و او 
را یک تاریخ ســاز و مرجع در فوتبال اروپا و جهان دانست. رئال  مادرید در آغاز دور 
برگشت لالیگا، جشنواره گل به راه انداخت و توانست گرانادا را با پنج گل از پیش رو 
بردارد. لوییس فیگو یکی از چهره های بزرگی بود که در سانتیاگو برنابئو حضور داشت 
و بازی را از نزدیک تماشا کرد.او درباره حضور مجدد در این ورزشگاه گفت : حضور در 
برنابئو همواره حس زیبایی به من داده است؛ به ویژه در روزی که کریستیانو رونالدو 
در آن از توپ طلای خود رونمایی کرد. توانستیم روزی زیبا را رقم بزنیم. رئال  مادرید 
بازیکنان بزرگی در اختیار داشــته و دارد.ســتاره پیشین تیم   ملی فوتبال پرتغال به 
ستایش از رونالدو پرداخت و درباره دستیابی این بازیکن به چهار توپ طلا گفت : به 
هیچ وجه عجیب نیست. رونالدو بازیکن بسیار بزرگی به شمار می رود و طبیعی است 
توپ طلا را هم چندین بار به دســت آورد. در 10 سال اخیر شاهد رقابت شدید بین 
مسی و رونالدو بودیم. این باعث شده است بگویم رقابت این دو بازیکن بسیار متفاوت 
با رقابت زمان ما بود. دستیابی یک بازیکن به توپ طلا تا آخرین روز مشخص نیست 
اما در سال ۲016 همه مطمئن بودند که توپ طلا به رونالدو می رسد. فیگو در پایان 
ســخنان خود گفت : رونالدو یک الگو و مرجع در فوتبال اســت. او یک تاریخ ساز در 

دنیای فوتبال  به شمار می آید و از محبوبیت زیادی برخوردار است.
ضربات عقربی ادامه دارد

بعد از مخیتاریان و ژیرو نوبت به قوچان نژاد رسید
بعد از گلزنی بازیکنان منچستریونایتد و آرسنال با ضربه عقربی،  این بار مهاجم 
تیم ملی فوتبال ایران و باشــگاه هیرنفین هلند موفق شــد به همین شکل گلزنی 
کند. رضا قوچان نژاد روز گذشته در جریان دیدار دوستانه هیرنفین برابر ولفسبورگ 
موفق به گلزنی شد. او با یک حرکت عقربی به زیبایی توانست دروازه  حریف را باز 
کند. این ســومین گل عقربی فوتبال جهان در کمتر از یک ماه گذشته بود. وقتی 
برای اولین بار هنریک مخیتاریان توانست به این شکل دروازه  ساندرلند را باز کند، 
همه علاقمندان به فوتبال را هیجان زده کرد. در ادامه نوبت به اولیویه ژیرو رســید 
تا گل دوم عقربی فوتبال جهان  را در یک ماه گذشــته به ثمر برســاند. در ادامه 
نوبت به رضا قوچان نژاد، بازیکن تیم   ملی فوتبال ایران رسید تا در دیداری دوستانه 
دروازه  تیم آلمانی ولفسبورگ را باز کند. قوچان نژاد باید هفته  آینده در دیدار برابر 
دن هاگ برای تیمش به میــدان برود و می تواند در این بازی روند گلزنی اش را از 

سر بگیرد.
حمایت تمام قد مارادونا از كارلوس توس

اســطوره فوتبال آرژانتین به حمایت از کارلوس تــوس پرداخت و تصمیم او 
برای پیوستن به لیگ چین را منطقی دانست. کارلوس توس بعد از یک سال و نیم 
حضور در بوکاجونیورز تصمیم گرفت از این تیم جدا شود. او با رقمی نجومی راهی 
لیگ چین شد و اکنون بالاترین دستمزد تاریخ فوتبال جهان را دریافت می کند. با 
وجود این که بســیاری از هواداران بوکاجونیورز از جدایی توس ناراحت هستند اما 
دیگــو مارادونا نظری دیگری دارد. او در این زمینه اظهار کرد: توس کاری را انجام 
داد که باید می کرد. تصمیم او منطقی بود. توس با وجود این که در اوج بود و چند 
پیشــنهاد خوب اروپایی داشــت اما ترجیح داد به فوتبال آرژانتین برگردد و یک 
ســال و نیم  برای بوکا بازی کند. اگر 50 میلیون یورو به خوان رومن ریکلمه هم 
پیشنهاد داده می شد، بدون شک او اکنون در فوتبال چین بود و زبان چینی را هم 
یاد گرفته بود. مارادونا ادامه  داد: توس به هیچ وجه به بوکاجونیورز خیانت نکرد. او 
به پیشــنهادی پاسخ مثبت داد که هیچ بازیکنی آن را رد نمی کرد. بدون شک اگر 
چنین فرصتی برای من هم مهیا می شــد، راهی لیگ چین می شدم. پس چرا باید 

توس را سرزنش کرد؟

پیشکسوت پرسپولیس درگذشت
پیشکســوت ارزنده فوتبال ایران و باشگاه پرســپولیس دیروز به دیار باقی 
شــتافت و خانواده ورزش و فوتبال ایران را سوگوار کرد.کاظم سیدعلیخانی که 
متولد ۲۲ تیر ماه سال 1333 بود در سن 6۲ سالگی خانواده بزرگ پرسپولیس، 
جامعــه ورزش و فوتبال ایران را در ســوگ خود نشاند.ســیدعلیخانی در تیم 
ماشین سازی تبریز چهره شد و پس از آن به پرسپولیس آمد. تیم های گسترش 
و پــورای تهران هم دیگر تیم هایی بودند  که وی برای آنها توپ زد. او همچنین 
ســابقه حضور در تیم ملی کشــورمان را نیز داشت.مراسم تشییع پیکر مرحوم 
کاظم سیدعلیخانی ساعت 10:30 صبح امروز در بهشت  زهرا )س( برگزار خواهد 

شد.
سرویس ورزشــی روزنامه کیهان این ضایعه تاسف بار را به خانواده 

بزرگوار آن زنده یاد، اهالی ورزش و فوتبال تسلیت می گوید.
باقری هم خواهان رضایت نامه اش از استقلال شد

هافبک میانی اســتقلال هم خواهان جدایی از این تیم شد. در حالی که در 
یکی دو روز اخیر کاوه رضایی خواهان جدایی از اســتقلال شــده است، فرشید 
باقری هم به این جمع اضافه شــد.ظاهرا، هافبک میانی استقلال خواهان فسخ 
قراردادش با آبی ها شــده است و می خواهد در نیم فصل دوم در تیمی دیگر به 
میدان برود.در صورت جدایی این بازیکنان از استقلال، آبی های پایتخت به شدت 
به مشــکل می خورند و باید دید منصوریان کدام یک از این سه نفر را می تواند 

راضی به ماندن کند.
ماشین سازی بالاخره نباخت!

تیم فوتبال ماشین ســازی در دیدار با سایپا به نتیجه مساوی رضایت داد تا 
نوار 9 باخت متوالی این تیم قطع شود.

آخریــن دیدار نیم فصل اول لیگ برتر از ســاعت 14 دیــروز بین دو تیم 
ماشین سازی و ســایپا در ورزشگاه اختصاصی تراکتورســازی تبریز برگزار شد 
که بازی با نتیجه مســاوی 3 بر 3 به پایان رســید. در این مســابقه معوقه که 
از هفتــه پانزدهم لیگ برتر بود امین قاســمی نژاد) در دقایــق 1۲ و ۲9(، پیام 
صادقیان)دقیقه 61( برای ماشین ســازی و رضــا جعفری)دقیقه 51(، غلامرضا 
رضایی)دقیقــه 53(، ایوب کلانتری )از روی نقطــه پنالتی در دقیقه ۷1( برای 
سایپا گلزنی کردند. همچنین سعید مهری از ماشین سازی تبریز در دقیقه ۷0 با 
دریافت کارت زرد دوم از زمین مســابقه اخراج شد. ماشین سازی که 9 شکست 
متوالی در کارنامه داشــت در نیمه اول این بازی با پیروزی به رختکن رفت و ۲ 
گل هم زد. در حالیکه این تیم در 14 بازی گذشته اش فقط ۸ گل زده بود.نیمه 
دوم را نارنجی پوشان سایپا هجومی آغاز کردند و در ۲ دقیقه ۲ گل زدند تا بازی 
به تســاوی کشیده شود و در ادامه مســابقه هم هر دو تیم یک گل دیگر زدند 
تا این دو تیم انتهای جدولی یک بازی پرگل و تماشــایی را به نمایش بگذارند. 
فرهاد کاظمی توانســت نوار 9 باخت متوالی ماشین سازی را قطع کند. سایپا با 
این تســاوی 13 امتیازی شد و در رتبه چهاردهم باقی ماند. ماشین سازی نیز با 

کسب هفت امتیاز در جایگاه شانزدهم قرار گرفت.
رحمانی: از استقلال جدا نمی شوم

هافبک آبی پوشــان اعلام کرد که تصمیمی برای جدایی از استقلال ندارد. 
بختیار رحمانی درباره شایعه درخواست رضایت نامه اش از باشگاه استقلال گفت: 
هیچ درخواستی مبنی بر دریافت رضایت نامه از باشگاه استقلال نداشتم و چنین 
موضوعی به هیچ وجه صحت ندارد.  این موضوع اصلا درســت نیست. من تنها 
یک مدیر برنامه رســمی دارم که باشگاه نیز ایشان را می شناسد و هیچ صحبتی 
از طرف او برای درخواســت رضایت نامه مطرح نشده است. هر صحبت دیگری 
که در این خصوص مطرح شده، سندیت ندارد و رسمی نیست و من آن را تایید 
نمی کنم. هافبک اســتقلال با تأکید بر این موضــوع که تصمیمی برای جدایی 
ندارد، تصریح کرد: تا جایی که به من مربوط می شود، با باشگاه استقلال قرارداد 
دارم و تا روز آخر به این قرارداد پایبند هســتم. حالا نیز می خواهم با آرامش و 
به دور از حواشــی کارم را انجام دهم. نمی خواهم با مطرح شدن بحث جدایی از 
استقلال آرامش خودم، مجموعه و هواداران به هم بریزد. موضوع درخواست من 
برای جدایی تنها یک شایعه است.رحمانی در پایان صحبت های خود گفت: من با 
همه وجود برای موفقیت استقلال تلاش می کنم و برای هواداران استقلال ارزش 
و احترام زیادی قائل هستم. موضع رسمی همین است و شخصا هیچ بحثی برای 

جدایی از استقلال ندارم.
آخرین اخبار نقل و انتقالات لیگ برتر

* مسعود حق جو با بخشیدن طلبش به باشگاه صبای قم، قراردادش را با این 
باشگاه فسخ کرد. پیش از حق جو، بازیکنانی چون حامد لک، وحید علی آبادی و 

کریم اسلامی از صبا جدا شده بودند.
* محمدرضا خرسندنیا، مدافع نیم فصل اول تیم پدیده مشهد با مسئولان 
گسترش فولاد به توافق نهایی رسید و پس از فسخ قراردادش با پدیده رسما به 

جمع آبی پوشان تبریزی ملحق می شود.

لیگ برتر بسكتبال به هفته سیزدهم رسید

سفر صدرنشین به تبریز و میزبانی تهران از دو بازی
هفته سیزدهم لیگ برتر بسكتبال با برگزاری پنج 

دیدار در چهار شهر برگزار می شود.
امروز هفته ســیزدهم لیگ برتر بســکتبال با 5 مسابقه 
برگزار می شــود که شــهرهای تهران، تبریز، آبــادان و اراک 
میزبان هستند. تهرانی ها میزبان دو تیم شهرداری خواهند بود 
و صدرنشــین لیگ راهی تبریز می شود.شرق و غرب پایتخت 
دوباره میزبان مســابقه بسکتبال خواهند بود. در سالن آزادی 
تهران نیروی زمینی میزبان شــهرداری گــرگان خواهد بود. 
ســربازان نیرو که اکنون در رده هشتم جدول رده بندی قرار 
دارند باید برابر تیم نهم به میدان بروند. شکست در این مسابقه 
هم جایگاه نیروی زمینی را تغییر نمی دهد اما پیروزی می تواند 
جایگاه هشــتمی این تیم را مســتحکم کند. به احتمال زیاد 
ارسلان کاظمی و فرید اصلانی هم از این هفته در ترکیب تیم 
تهرانی قرار خواهند گرفت و باید دید رقابت شان با گرگانی که 
حال و روز خوبی ندارد و اسیر چند دستگی شده چه نتیجه ای 
خواهد داد. باید تاکید کرد که باخت در مسابقه قبلی شرایطی 
را برای شــهرداری گرگان ایجاد کرده که جز برد چیز دیگری 

نمی تواند آرامش را به اردوی شان بازگرداند.
در شرق تهران دانشگاه  آزاد میزبان شهرداری کاشان است. 
دانشگاهی ها که در هفته گذشته با خوش شانسی شیمیدر را 
مغلوب کردند حالا در خانه به مصاف نماینده کاشان می روند 

کــه باز هم در بازیکن خارجی اش تغییر داشــته و با کســب 
پیروزی به دنبال ارتقای جایگاهش در جدول رده بندی است.

اما صدرنشین لیگ بعد از بازی آسانی که در هفته گذشته 
داشت به تبریز سفر می کند و کار دشواری برابر شهرداری این 
شهر خواهد داشت. تبریزی ها با این که نوسان زیادی در فصل 
داشته اند اما در خانه تیمی قدرتمند بوده اند و حریفان شان را 
به دردســر انداخته اند. باید دید ماهشهری های صدرنشین در 
تبریز چه نتیجه ای خواهند گرفــت.در دیگر دیدارهای هفته 
ســیزدهم نفت آبادان میزبان شــیمیدر تهران خواهد بود. به 
گفته سرمربی تیم جنوبی، بازیکنان نفت شرایط بهتری پیدا 
کرده اند. آسیب دیدگی رایان ریچاردز هم تمام شده و حالا این 
تیــم می تواند با ترکیب کامل به میدان برود. میزبان به دنبال 
پیروزی اســت تا هم چنان سایه به سایه تیم صدرنشین پیش 
برود اما حریفی دارد که به ســادگی تن به شکست نمی دهد. 
باخت خانگی شــیمیدر در مسابقه قبلی شرایط را طوری رقم 
زده که این تیم با تمام قوا راهی آبادان شده و به دنبال یک برد 
خارج از خانه برای جبران هفته گذشته است.آخرین مسابقه 
این هفته نیز به میزبانی اراک برگزار می شود و شهرداری این 

شهر میزبان تیم بدون برد لوله آ.اس شیراز خواهد بود.
برنامه دیدارهای هفته ســیزدهم به این شــرح اســت: 
*شــهرداری تبریز – پتروشیمی *نیروی زمینی – شهرداری 

گرگان *شــهرداری اراک – لوله آ.اس شــیراز *نفت آبادان – 
شیمیدر تهران *دانشگاه آزاد – شهرداری کاشان.

جــدول رده بندی: 1- پتروشــیمی ، ۲- نفت آبادان ، 3- 
شهرداری اراک و ...

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد گفت: حسن یزدانی در تورنمنت فرانسه در وزن ۸6 کیلوگرم به میدان خواهد رفت.
محمد طلایی در ارزیابی از وضعیت ملی پوشــان برای شرکت در جام بین المللی تختی، اظهار کرد: برای این که حضور خوبی 
در جام تختی داشــته باشــیم، چهار تیم متشکل از )دو تیم از گروه »الف« و مســابقات اوپن، یک تیم از گروه »ب« و »ج« و یک 
تیم از جوانان( در این رقابت ها شــرکت خواهند کرد. البته یک تیم نیز از خراسان رضوی که میزبان مسابقات است، در جام تختی 
حضور پیدا خواهد کرد. سعی کردیم در این جام بیشتر میدان را به جوانان و افرادی که تا به حال کشتی نگرفتند، بدهیم تا جوانان 
را مورد ارزیابی و کمک قرار دهیم. ســرمربی تیم   ملی کشــتی آزاد همچنین با بیان این که حسن یزدانی در وزن ۸6 کیلوگرم در 
تورنمنت فرانسه به میدان خواهد رفت، گفت : برای این که بتوانیم یزدانی را در این وزن محک بزنیم وی را در لیست نفرات اعزامی 
به تورنمنت فرانسه قرار دادیم تا وضعیت وی را در این وزن بسنجیم. البته علیرضا کریمی نیز در همین وزن به میدان خواهد رفت، 
زیرا کریمی برای وزن ۸6 کیلوگرم ایده آل است. سعی ما بر این است که این سرمایه ها را با محک زدن در مسابقات آسیایی، جام 

جهانی و تورنمنت های مختلف، برای رویدادهای مهم تر آماده کنیم.

رقابت های انتخابی تیم ملی کاراته بهمن ماه برگزار 
می شود.

رقابت های ورود به اردوی تیم های ملی بزرگسالان بانوان و 
آقایان برای حضور در رقابت های بازی های کشورهای اسلامی 
و مســابقات قهرمانی بزرگســالان آســیا در ۲ بخش کاتای 
انفرادی و تیمی و کومیته انفرادی برگزار می شود. رقابت های 
کاتــا )انفرادی و تیمی( بانوان 1۷ بهمن ماه و مبارزات کومیته 
در روزهــای 1۸ تا ۲1 بهمن ماه در ســالن شــهید کبگانیان 
تهران برگزار می شود. مسابقات بخش مردان در کاتا )انفرادی 

و تیمــی( و کومیتــه وزن 55- کیلوگرم روز سه شــنبه 19 
بهمن ماه و سایر اوزان کومیته روز چهارشنبه و پنج شنبه ۲0 
و ۲1 بهمن ماه به میزبانی هیئت کاراته گیلان در شــهر رشت 
برگزار خواهد شد. سن شرکت کنندگان در مسابقات کومیته 
انفرادی باید 1۸ ســال تمام و در مســابقات کاتا حداقل سن 
شرکت کنندگان 16 سال تمام به بالا باشد. برای این مسابقات 
یک کیلوگرم ارفاق وزنی در نظر گرفته شــده است.حضور در 
این مســابقات از سراسر کشــور آزاد است و محدودیت تعداد 

شرکت کننده از استان ها وجود ندارد.

برگزاری مسابقات انتخابی تیم ملی کاراته در تهران و گیلان

تیم منتخب کشتی آزاد استان مازندران برای حضور در رقابت های بین المللی جام یاریگین، راهی کشور روسیه 
می شود.

رقابت های بین المللی کشــتی جام ایوان یاریگین روزهای ۸ تا 10 بهمن ماه در شــهر کراسنویارسک روسیه برگزار می شود. 
اسامی نفرات اعزامی تیم منتخب کشتی آزاد مازندران که با توجه به کسب عنوان نخست در رقابت های قهرمانی کشور، راهی این 
مســابقات می شود به شرح زیر است: *5۷ کیلوگرم: رضا اطری *61 کیلوگرم: ایمان صادقی *65 کیلوگرم: محمد مهدی یگانه 
جعفری *۸6 کیلوگرم: محمدجواد ابراهیمی- کامران قاسم پور *9۷ کیلوگرم: حسین رمضانیان *1۲5 کیلوگرم: جابر صادق زاده 

*مربیان: سیدمصطفی میرعمادیان- عزیز واگذاری *سرپرست: غلامرضا نوری زاده

ترکیب نماینده کشتی ایران در جام یاریگین

محک جدی یزدانی و کریمی در تورنمنت فرانسه

حدیث دشت عشق

به یاد شهید »محمد اکبری ارمكی«
همه کارهایتان برای رضای خدا باشد  

شهید » محمد اکبری ارمکی« فرزند امرالله متولد 1330  
ارمک کاشان، از سال 4۸ به تهران آمد، چون پدرش مذهبی  
و  پسرعمویش  فردی  روحانی بود خیلی زود امام را قبل از 

انقلاب  شناخت  و از او  تقلید می کرد.
جنگ را یک خواســت الهی می دانست تا ایران  را دنیا 
بشناسد و همانطور که امام فرمود معتقد بود تا نابودی صدام 

جنگ باید ادامه داشته باشد. بخشی از وصیت نامه شهید: پروردگارا!  از  تو  شرمنده ام ، 
من خودم  را  نشــناخته ام چون تو را هم نشــناخته ام. پروردگارا!  تو به من نعمت 
عطاکردی و من جفا کردم. خدایا! من بد کردم  اما تو ستارالعیوبی، تو عیب های مرا 
می پوشــانی، پروردگارا! من شرمنده ام، تو رهبر و راهنما برای من فرستادی  ولی من 

قدر نعمت های بیکران تو را نداشتم و به خودم ظلم کردم.... 
همیشــه به یاد خدا باشــید، از انقلاب  و از خون شهدا پاســداری کنید، برای 
ســلامتی امام  همیشــه دعا کنید و همیشه گوش به فرمان امام باشید. به راستی او 
یکی از فرزندان پاک امام حســین)ع( می باشــد. و هرکس دستورات ایشان را گوش  
بکند و اجرا نکند به جنگ اسلام رفته است. همه  کارهایتان برای رضای خدا باشد.  

  دادنامه شماره احکام: 9۵۰99769۴۳۴۲۰۲
مرجع رسیدگی: شعبه قاضی شورا خواهان: سیدامین موسوی آدرس: انتهای خ انقلاب نرسیده 

به سه راه خرمشهر رو به روی ایران خودرو رستگاری سازمان بسیج علمی پژوهشی
وکیل خواهان: ستاره سعیدی آدرس: کیانپارس نبش 4 شرقی مجتمع امین ط 4 واحد ۲4

خوانده: حمید رفیعی آدرس: پردیس گلزار جنوبی بخش و ارزان فروشی زرگانی پ ۲63 روبروی 
مشاور املاک هاشمی و عبیدی پور

رای قاضی شورا
درخصوص دعوی خواهان ســیدامین موســوی فرزند هدایت اله به وکالت خانم ستاره سعیدی 
بطرفیت خوانده آقای حمید رفیعی فرزند حســن )معروف به حمید زرگانی( بخواســته بر الزام 
وی به پرداخت وجه ســه فقره سفته به شماره ســریال های 69469۸ )سری /ت( و ۸۲6441 
)ســری ز/1( و ۸۲644۲ )ســری ز/1( به مبلغ 190/000/000 ریال به علاوه خسارات تاخیر 
تادیه و هزینه دادرســی و صدور قرار تامین خواسته پس از جری تشریفات قانونی با عنایت به 
تصویر مصدق ســفته ها و وجود اصل سفته در ید خواهان صادره به  امضاء خوانده که دلالت بر 
اشــتغال ذمه نامبرده و استحصاب بقاء آن را دارد و اینکه خوانده علی رغم ابلاغ وقت رسیدگی 
در جلسه تعیین شده حاضر نگردیده و در قبال دعوی لایحه ای نیز به این مرجع ارسال ننموده 
اســت لذا قاضی شورا دعوی خواهان را وارد دانسته مســتندا به مواد 30۷-30۸-309  قانون 
تجارت و مواد 19۸-515-519 و 5۲۲ قانون آیین دادرسی دادگاه های عمومی و انقلاب در امور 
مدنی و مواد 9-16 و 1۷ و 1۸ و ۲5 و ۲6 و قانون شوراهای حل اختلاف مصوب 1394/9/16 
شمســی کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس شــورای اسلامی حکم به الزام خوانده به پرداخت 
مبلغ )190/000/000( ریال بابت اصل خواســته و پرداخت مبلغ 4/۸۸5/000 )چهار میلیون و 
هشتصد و هشتاد و پنج هزار ریال( بابت هزینه دادرسی و حق الوکاله وکیل و پرداخت خسارت 
تاخیر تادیه آن از تاریخ سررســید ســفته ها تا زمان وصول وجه بر مبنای شاخص تورم اعلامی 
از ســوی بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران از بابت تسبیب در طرح دعوی در حق خواهان 
صادر اعلام می دارد رای صادره غیابی اســت ظرف بیســت روز از تاریخ ابلاغ قابل واخواهی در 
همین شعبه و پس از انقضاء مهلت واخواهی ظرف بیست روز دیگر قابل اعتراض و رسیدگی در 
دادگاه عمومی،  حقوقی شهرســتان اهواز می باشد و در خصوص تامین خواسته با توجه به اینکه 
حســب دستور قاضی شورا خســارات احتمالی تودیع ننموده است و بشرح لایحه شماره ۲46 
مورخ 95/6/۲9 وکیل خواهان درخواســت تامین خواسته مسترد نموده است لذا قاضی شورا به 
اســتناد مواد 10۷ و 115 و 119 و 44۲ و 449 و تبصره ماده 10۸ قانون آئین دادرسی مدنی 

قرار و دادخواست خواهان را صادر و اعلام می دارد این قرار قطعی است.
قاضی شورای حل اختلاف مجتمع شماره دو اهواز - عبدالقادر سواری


